
Jegyzőkönyv 

Elnökségi ülés 2020. május 18.  

Időpont: 2020. május 18 hétfő, 18:00 

Kommunikációs csatorna: Zoom 

Napirendi pontok:  

1. Hazai versenyrendszer újraindítása 

2. Személyi kérdések 

3. Kommunikációs és Marketing Bizottság beszámolója az újraindításról 

4. 2019. évi pénzügyi beszámoló 

5. Egyebek 

Jelen vannak: 

 Balázs Gábor – Elnök 

 Molnár László – Alelnök 

 Koncz Ernő – Elnökségi tag 

 Kövesdi Andrea – Elnökségi tag 

 Harsányi Enikő – Elnökségi tag 

 Ikker Péter – Elnökségi tag 

 Kurucz Tamás – Felügyelő Bizottsági tag 

 Takácsné Fekete Franciska – Főtitkár 

 Morva-Takács Vivien Anett – jegyzőkönyvvezető 

 

18:04 Szavazati joggal rendelkezők száma 6 fő. 

Elnök úr megállapította, az Elnökség határozatképes és az ülést megnyitotta. 

Ismertette a meghívóban szereplő napirendet, majd a beérkezett javaslat alapján zárt ülést rendelt el 

a 2. napirendi pont megvitatására, és javasolta, ezt tárgyalja utoljára az elnökség a könnyebb 

lebonyolítás érdekében. Az Elnökség egyetértett. 

1. napirendi pont: Hazai versenyrendszer újraindítása  

Elnök úr ismertette, hogy május 14-én csütörtökön az Elnökség egy része informális megbeszélés 

keretében egyetértésre jutott a versenyrendszer kérdését illetően. 

A Magyar Darts Liga kapcsán Elnök úr úgy vélte, hogy két lehetőség van az újraindításra: azonnali és 

meghatározott időponttól számított. A meghatározott időpont június 1 lenne. 

Elnök úr felkérte az Elnökséget, hogy válasszon a két lehetőség közül. Ezt követően az Elnökség 

4 igen, 2 nem és 0 tartózkodás mellett meghozta a következő 

41/2020.V.18 EH számú elnökségi határozatot 

Az Elnökség úgy határozott, hogy a Magyar Darts Liga fordulók megadott jogi feltételek szerinti 

megrendezését június 1-jétől engedélyezi és kéri a korábban kiadott ajánlások betartását. 



Az MDL fordulók pótlására és módosítására Elnök úr azt a javaslatot tette, az egyesületek ezekre 

kérelmet adjanak be legalább egy héttel a forduló időpontját megelőzően, melyet az Elnök, Alelnök 

és Főtitkár bírál el a gyorsabb ügyintézés érdekében. 

Elmondta ahol az adott régió egyesületei meg tudnak állapodni egymás között, ott elég, ha a régió 

közösen ad be egy kérelmet. Jelezte továbbá, hogy a beadott kérelmekkel kapcsolatosan igyekezni 

fognak a lehető leginkább rugalmasak lenni. 

Harsányi Enikő kérte, a pótló fordulók időpontjainak kiválasztásakor is legyen érvényes az a szabály, 

hogy országos verseny napján és az ezeket megelőző péntekeken ne lehessen rendezni. 

Kurucz Tamás megkérdezte, tervezi-e az Elnökség kivenni a versenykiírásból azt a megkötést, 

miszerint két hétnek kell eltelnie két megrendezendő forduló között. Elnök úr válaszul elmondta, 

egyéni elbírálás lesz minden kérelemre. A hasonló kérdéseket felülvizsgálja az Elnökség. 

Elnök úr felkérte az Elnökséget, hogy döntsön a javaslat elfogadásáról, miszerint az MDL fordulók 

pótlásáról, az időpontok vagy helyszínek módosításáról az egyesületek kérelmet adjanak be 

legkésőbb egy héttel a forduló meghirdetett időpontja előtt. A kérelmeket Elnök úr, Alelnök úr és 

Főtitkár asszony bírálja el. Ezt követően az Elnökség 

5 igen, 0 nem és 1 tartózkodás mellett meghozta a következő 

42/2020.V.18 EH számú elnökségi határozatot 

Az elnökség elfogadta, hogy az MDL fordulók pótlásáról, az időpontok vagy helyszínek módosításáról 

az egyesületek kérelmet adjanak be legkésőbb egy héttel a forduló meghirdetett időpontja előtt, 

melyeket Elnök úr, Alelnök úr és Főtitkár asszony bírál el. 

Harsányi Enikő javasolta, ezekről az intézkedésekről mielőbb részletesen értesítve legyenek az 

egyesületi vezetők. 

Az országos versenyekkel kapcsolatosan Elnök úr ismertette az Elnökség álláspontját. 

A Steel szakág versenyei az augusztus 1-2 hétvégével indulnának újra egyéni bajnokság és csapat 

kupa versenyekkel. Elnök úr hozzátette, hogy a csapat kupán való részvételt lehetővé tenné 

szabadidő kártyás versenyzők számára is. 

 A Soft szakág szeptemberben indulna újra. 

Elnök úr elmondta, mindkét szakág esetén az a közös megállapodás született, hogy érdemes lenne a 

2020-as és 2021-es szezont összevonni és a versenyfordulók számát megnövelni. 

Ismertette továbbá, az Elnökség a csütörtöki megbeszélést követően átdolgozta a versenynaptárt, 

valamint módosította a versenykiírásokat is. Kövesdi Andrea elmondta, hogy a naptárt és a Soft 

kiírásokat megküldte az Iroda részére. Javasolta beleírni kiküldés előtt, hogy előfordulhat szükség 

kisebb javításokra. 

A résztvevők számára Elnök úr felolvasta a versenynaptárt, mely szerinte megtartja az év elején 

kiadott naptár időpontjait a második félévre. 

Elmondta, tervben van november végére egy nemzetközi, nyílt soft verseny szervezése. 

Kövesdi Andrea kiegészítette a versenynaptárt néhány apró módosítással. 



Molnár László elmondta, az Utánpótlás versenyrendszerben nem lesz összevonás a két szezon között, 

a korcsoportok kötöttsége miatt. 2020-ban nem lesz bajnokság, csak egyéni, páros és csapat kupa 

versenyek. A már lezajlott egy forduló eredménye pedig törlésre kerül. 

Kurucz Tamás megkérdezte, a Steel harmadosztályú csapatbajnoksága mikor kezdődne pontosan. 

Elnök úr és több más jelenlévő megerősítette, hogy szeptember 20-án lenne az első forduló. 

Elnök úr kérte az Elnökséget, döntsön a versenyrendszer módosításáról a fentebb ismertetettek 

alapján, valamint a 2020 és 2021 versenyszezon összevonásáról. Ezt követően az Elnökség 

6 igen, 0 nem és 0 tartózkodás mellett meghozta a következő 

43/2020.V.18 EH számú elnökségi határozatot 

Az Elnökség elfogadta a 2020-as és 2020-es versenyszezon összevonását és a versenyrendszer alábbi 

módosításait: 

 Fordulók számának megnövelése a versenykiírásokban és naptárban ismertetett módon. 

 A betervezett utánpótlás bajnokság törlése, helyette egyéni, páros és csapat kupa rendezése, 

a már megrendezett forduló eredményének törlése. 

Elnök úr beszámolt a tervezett, online közvetített versenyről, valamint bemutatta, hogy nézne ki 

nagyvonalakban a közvetítés élőben. Ismertette, szerdán többen tesztelni fogják. 

Koncz Ernő hozzáfűzte, a szponzori tárgyalásokhoz, szükség van erre a versenyre, mert valamilyen 

terméket fel kell mutatnunk. 

Elnök úr elmondta, a versenyek alacsony létszámmal zajlanának, minden játékost ellenőriznének a 

Pandémiás előírásoknak megfelelően. Nem lenne nevezési díj, de 480.000 FT összdíjazású lenne, a 

pénzdíjak az év végi díjátadón kerülnének kiosztásra. Hozzátette, érkeztek visszajelzések, de többen 

jelezték, csak versenykiírás ismeretében tudnak döntést hozni. Szeretne olyan játékosokat is 

meghívni, akik a tavalyi raglista alapján nem kerülnének a mezőnybe. A kiírás hamarosan ki lesz 

küldve, tényleges nevezést ez után vár az Elnökség. 

Koncz Ernővel együtt azt is elmondta, amennyiben a Sport TV elégedett lesz az online közvetítések 

minőségével, úgy a teljes döntőt vagy annak összefoglalóját adásba tennék. 

Kurucz Tamás megkérdezte, a meghívott játékosok személyeire lehet-e előterjesztést tenni. Elnök úr 

válaszul elmondta, szeretne saját hatáskörben dönteni róla, de amennyiben nem áll össze teljes 

mezőny, úgy a fennmaradó helyek feltöltésre kerülnek, de ennek pontos menete egyelőre még 

kidolgozásra vár. 

19:01 Orosz András a Felügyelő Bizottság elnöke csatlakozott az üléshez. 

Koncz Ernő megerősítette, hogy a szponzorációkból lesz fedezet a pénzdíjra. 

Elnök úr felkérte az Elnökséget, hogy döntsön az online közvetített verseny megrendezéséről. Ezt 

követően az Elnökség 

5 igen, 0 nem és 1 tartózkodás mellett meghozta a következő 

44/2020.V.18 EH számú elnökségi határozatot 

Az Elnökség elfogadta az online közvetített darts verseny megrendezését. 

Elnök úr ismertette, hogy dr. Váczi István javaslatai közül a versenyrendszer kapcsán volt, aminek 

megtárgyalását az előző ülésen elhalasztotta az Elnökség. Ezek közül a javaslatok közül a 



versenyszezonok összevonásáról szólót az Elnökség meg is valósította. A másik két javaslat a 

tagdíjakra és a versenyengedélyek díjaira vonatkozik. Ez előbbi kapcsán Elnök úr javasolta, hogy azok 

az egyesületek, akiknek az idei évben anyagi nehézséget okoz a második féléves tagdíj befizetése, 

azok adjanak be részletfizetési kérelmet. A 2021-es évre vonatkozóan Elnök úr tervez előterjesztést 

tenni a közgyűlésre. A versenyengedély díjak kapcsán Elnök úr egyetértett dr. Váczi Istvánnal, hogy 

valamilyen engedményt kell tenni 2021-ben azok számára, akik 2020-ra váltottak ki engedélyt, 

melyet a költségterv függvényében kell majd meghatározni. 

3. napirendi pont: Kommunikációs és Marketing Bizottság 

beszámolója az újraindításról  

Koncz Ernő Kommunikációs és Marketing igazgató úr beszámolt arról, hogy a versenyrendszer 

újraindításával és azt megelőzően milyen marketing feladatokat lát szükségesnek. Beszámolt a TV 

csatornákkal való jó kapcsolatról, említést tett a Westenddel való együttműködésről. A Darts 

Magazinról kapcsán elmondta, hogy ő a versenyeztetés híve, ezért, ha valaki tud jobb árajánlatot, 

jobb forgatóstábot, az jelezze. Ő személyesen ismerte Vobeczky Zoltánt, elégedett a munkájával, a 

Sport TV is őt ajánlotta. 

Elnök úr hozzátette, eleinte nem az ő csapatát képzelte el, de nagyon meg van elégedve, szerinte ez 

egy befektetés. Megfelelő minőséget kapunk és olyan anyagot, amit a Sport TV biztosan befogad, így 

pedig nem kell fizetnie a Szövetségnek a televíziós megjelenésért, ami nagy előny. 

Koncz Ernő Kövesdi Andrea kérdésére elmondta, szeptembertől tervezik újraindítani a Darts 

Magazint, az első adásban arról lenne szó, mi változik a hosszú kihagyás után, beszámoló lenne az 

online közvetített versenyről, az augusztusi fordulókról és beharangozót adnának a European Tourról 

is. 

Elnök úr kiegészítette azzal, hogy tervben van vidékre vinni fordulókat az ősszel, aminek kapcsán 

vidéki egyesületek is bemutatásra kerülnének, hiszen az eddigi adásokban is nagy népszerűségnek 

örvendtek ezek a bemutatók. 

4. napirendi pont: 2019. évi pénzügyi beszámoló  

Elnök úr ismertette, hogy a szóban forgó tervezet a korábbi online fórumon már be lett mutatva a 

résztvevő egyesületi vezetőknek, valamint az Elnökség emailben is megkapta. A beszámolóban a 

2019-es évben keletkezett bevételek és az ekkor elköltött összegek szerepelnek. Nincs benne az év 

eleji nyitó és év végi záró, mivel a 2019-i nyitó egyenleg bizonytalan a korábban már ismertetett 

okokból kifolyólag. 

Hozzátette, ez a bemutató nem hivatalos, csak egy előzetes, Kövesdi Andreával egyeztetve a 

véglegesítés körülbelül két héten belül várható. Javasolta, hogy következő Elnökségi ülésen döntsön 

elfogadásáról az Elnökség. 

Az Elnökség jobbnak látta csak a véglegesített verziót megküldeni az egyesületi vezetőknek. 

5. napirendi pont: Egyebek 

Tar Béla jelezte, hogy lenne előterjesztése a napirendhez, azonban az ülésen nem tudott részt venni.  

2. napirendi pont: Személyi kérdések  



Elnök úr ismertette, azért van szükség a napirendi pontra, mert szerkezeti átalakításra van szükség az 

Iroda működésében, melynek véleménye szerint két lépcsőfoka van: új főtitkár választása és az 

elmaradt feladatok pótlása. 

Takácsné Fekete Franciskával egyeztetett erről és ez alapján tette meg emailben az Elnökség részére 

megküldött előterjesztési javaslatát: 

1. Az Elnökség 2020. május 19-i nappal módosítsa Takácsné Fekete Franciska munkaszerződését 
megbízott főtitkári szerződésre az új főtitkár kinevezéséig – előre láthatólag augusztus 15-ig, 
illetve hatalmazza meg az Elnököt, hogy Takácsné Franciskával augusztus 15-től határozatlan 
idejű szerződést kössön versenyiroda vezető pozícióban később meghatározott munkaköri 
leírással. 

2. Az Elnökség hatalmazza meg az Elnököt, hogy főtitkári pályázatot írjon ki július 15-i beadási 
határidővel és augusztus 15-i munkakezdéssel. 

 

Javasolta továbbá, hogy külön munkaköri leírás legyen kidolgozva az alkalmazottakra és az Iroda 

egészére. 

Elnök úr felkérte az Elnökséget annak elfogadására, hogy az Elnökség 2020. május 19-i nappal 

módosítsa Takácsné Fekete Franciska megbízott főtitkár szerződésének időtartamát az új főtitkár 

kinevezéséig – előre láthatólag augusztus 15-ig, illetve hatalmazza meg az Elnököt, hogy Takácsné 

Franciskával augusztus 15-től határozatlan idejű szerződést kössön versenyiroda vezető pozícióban 

később meghatározott munkaköri leírással. Ezt követően az Elnökség 

6 igen, 0 nem és 0 tartózkodás mellett meghozta a következő 

45/2020.V.18 EH számú elnökségi határozatot 

Az Elnökség elfogadta, hogy Az Elnökség 2020. május 19-i nappal módosítsa Takácsné Fekete 

Franciska megbízott főtitkár szerződésének időtartamát az új főtitkár kinevezéséig – előre láthatólag 

augusztus 15-ig, illetve hatalmazza meg az Elnököt, hogy Takácsné Franciskával augusztus 15-től 

határozatlan idejű szerződést kössön versenyiroda vezető pozícióban később meghatározott 

munkaköri leírással. 

Elnök úr felkérte az Elnökséget, hogy döntsön egy új főtitkári pályázat kiírásáról július 15-i beadási 

határidővel és augusztus 15-i munkakezdéssel. Ezt követően az Elnökség 

6 igen, 0 nem és 0 tartózkodás mellett meghozta a következő 

46/2020.V.18 EH számú elnökségi határozatot 

Az Elnökség elfogadta egy új főtitkári pályázat kiírásáról július 15-i beadási határidővel és augusztus 

15-i munkakezdéssel. 

Elnök úr ismertette második előterjesztését: 

Marti György operatív igazgató társadalmi megbízását megbízási szerződéssé alakítsuk három hónap 

határozott időre havi 200.000 forint bérezéssel, amit egyéni vállalkozóként,  alvállalkozásban lát el az 

alábbi munkaköri leírással: 

 2020-i évi rendes közgyűlés előkészítése 

 pénzügyi és szakmai beszámoló összeállításának előkészítése 

 ügyvéddel való kapcsolattartás 

 sportági szakszövetséggé válás előkészítése 



 Iroda új működésének kialakítására terv készítése 

 EMMI-vel való kapcsolattartás az állami támogatások ügyében 

 új könyvelővel való kapcsolattartás, negyed éves beszámolók előkészítése 

 hazai versenyrendszer újraindításának segítése 

 szabályzatok áttekintése és változtatások előkészítése 
 

A díjazáson túl szükség szerint havi 50.000 forint költségtérítést terjesztett elő. 

Elmondta, hogy a három hónapos határozott idejű feladat ellátásra két személyi javaslat érkezett, az 

egyik Csóka András a Szombathelyi DCSE elnöke, a másik Marti György operatív igazgató.  

Felolvasta Csóka András előterjesztését, illetve Kurucz Tamás a Szombathelyi DCSE meghatalmazott 

képviselője is mondott néhány szót.  Elnök úr elmondta, miért tartja Marti Györgyöt a megfelelő 

személynek a pozícióra. 

Az Elnökség megtette észrevételeit, majd Elnök úr felkérésére döntött a személyi javaslatok 

elfogadásáról és 

6 igen, 0 nem és 0 tartózkodás mellett meghozta a következő 

47/2020.V.18 EH számú elnökségi határozatot 

Az Elnökség elfogadta Marti György három hónapos megbízását Elnök úr előterjesztése alapján. 

 

20:43 Jegyzőkönyv lezárva 

k.m.f. 

 

 

 

 .............................................................   ............................................................. 

 Balázs Gábor Morva-Takács Vivien Anett 

 Elnök Jegyzőkönyvvezető 


